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Maribo Civile Hundeførerforening  
Tilsluttet landsforeningen DcH 
 

 

 
 

 

McH´s bestyrelse 

Formand 
Bente Jacobsen 

Havnegade 48A 

4941 Bandholm 

Mob. 50 99 31 33 
 

Næstformand 
Vibeke Strange 

Skibevej 17 

4930 Maribo 

Mob. 53 60 36 92 
 

Kasserer 
Steen Jørgensen 

Nykøbingvej 319 

4990 Sakskøbing 

Mob. 51 20 70 54 
 

Sekretær 
Soffi Sesse Xenia Bonde 

Vindøvej 50 

4912 Harpelunde 

Mob. 50 10 30 31 
 

Koordinator 
Anni Hornhaver 

Havnegade 48B 

4941 Bandholm 

Mob. 23 81 04 71 
 

 

Konkurrenceudvalg: 
Anni Pedersen  

Flemming Møller Nielsen 
 

Bladredaktør 
Bo Hansen 
Mob. 29 21 50 63 

boh@hotmail.dk 
 

Web-master  
Steen Jørgensen 
Mob. 51 20 70 54 

steen.j@lite.dk 
 

Kantine: 
Anni Pedersen 
mobil 28 96 20 40 (mobilepay) 
 

Trænere: 
Bodil Poulsen  
Mobil 23 84 79 00 
 

Marianne Kruse 
Mobil 71 75 08 01  
 

Trine Møller Nielsen 
Mobil 40 63 05 98 
 

Flemming Møller Nielsen 
Mobil 22 41 54 98 
 

Anni Pedersen 
mobil 41 42 10 29  

 

Jette Bennedsen 
Mobil 25 12 20 68 
 

Hjælpetræner: 
Ramona Rosa Christiansen 

Bo Hansen 
 

Materialeforvalter: 
Søren Hasemann 

mailto:boh@hotmail.dk
mailto:steen.j@lite.dk


Indholdsfortegnelse: 
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Side 4 Formandens hjørne 

Side 5 Bestyrelsens beretning for 2022 
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Side 9 Referat fra ordinær generalforsamling 

Side 10 Referat fra extraordinær generalforsamling 

Side 11 Hold forår 2023 

Side 12 McH – brug af banen 

Side 13 Træneruddannelse i DCH 

Side 14 Valentins gåtur fra Nakskov– fotos  

Side 16 DM i Haslev – fotos 

Side 19 Klikkerkursus 29. okt. 2022 – fotos 

Side 20 Hvalpehold efterår 2022 – fotos 

Side 22 Køb af hundemad 

Side 23 Redaktøren 

 

Aktivitetskalender år 2023 
Følg også med på klubbens hjemmeside samt Facebook 
 

Kontaktpersoner: 
Generelt: Bente (formand) mobil 50 99 31 33 mail perlesbal@gmail.com 
Hold: Anni Hornhaver (koordinator) mobil 23 81 04 71 mail 
anni@hornhaver.dk   
 
 

 

  

mailto:perlesbal@gmail.com
mailto:anni@hornhaver.dk
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Formandens hjørne  
 

 
Kære medlemmer. Lige et par ord her i starten af 
2023, hvor Vovsetidende kommer med 1 eksemplar. 
HURRA for dette og stort TAK til Bo Hansen. 
Der har jo været nogle ændringer indenfor det sidste 
år og vi har i bestyrelsen forsøgt at orientere jer løbende. Som I i 
skrivende stund ved, så eftersøger vi medlemmer til et aktivitetsudvalg i 
det Nyhedsbrev, som er blevet udsendt. Begge dele er ønsker/forslag fra 
nogle medlemmer på den extraordinære Generalforsamling, som vi i 
vores nye bestyrelses har arbejdet videre med. 
Der var en på den Extraordinære Generalforsamling, der mente, at det 
ikke var nok at læse nyheder/aflysninger i de udsendte referater. Dette 
kan jeg rigtig godt tænke mig at få nogle kommentarer til, så send mig 

disse kommentarer på min mail: perlesbal@gmail.com, så vil vi i 

bestyrelsen arbejde videre med evt. ændring af måden at orientere jer 
på. På forhånd Tak.              
 

Vi har jo sagt farvel til Bo og Ulla i bestyrelsen og goddag til Anni H. og 
Soffi, som I også er blevet orienteret om. 
Ulla fortsætter dog som suppleant, skal der lige tilføjes.  
Jeg vil gerne benytte lejligheden til endnu engang at takke for arbejdet i 
bestyrelsen og sig velkommen til vores 2 nye bestyrelsesmedlemmer. 
 

Og det kan ikke siges tit nok: TAK til vores aktive og dygtige instruktører. 
De er nu i gang eller skal snart i gang med at træne nye og gamle 
hundeførere, mens de selv også har travlt med at træne egne hunde.  
Vi får til april igen agility, hvilket jeg ved, at mange ser frem til. Dette 
takket være Joan og Anni H. som tager over efter Bo. 
 

Jeg ser frem til sæsonen 2023 og glæder mig også selv til at komme i 
gang igen til april med My på Familiehundeholdet hos Bodil. 
 

Det bliver jo spændende om vi igen skal repræsenteres ved DM!!  Det var 
så flot med 4 deltagere i 2022!!! 
 

Jeg ønsker jer alle en rigtig god start på sæsonen 2023 også jer, der 
allerede er i gang og næsten ikke har holdt pause.  
 

De største ønsker om et godt forår for jer og jeres familier og selvfølgelig 
jeres hunde. 
 
Bente Jakobsen 
  

mailto:perlesbal@gmail.com
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Bestyrelsens beretning for 2022 
 
Først og fremmest vil jeg sige tak til jer, der har valgt at 
møde op til vores Generalforsamling her i 2023. 
 
Vi kan alle se tilbage på et år med masser af aktiviteter her i DCH Maribo. 
Det kan vi takke vores aktive instruktører for. Så tak til Bodil, Marianne, 
Flemming, Trine, Ramona, Anni, Jette og Lisbeth, Jytte og Susanne 
inden de desværre valgte at stoppe som instruktører. Bo skal også have 
tak for at han instruerede på agility holdet, da den oprindelige instruktør 
blev sygdomsramt. 
 
Mens jeg er i gang med at takke, vil jeg gerne takke Bo for hans arbejde 
med Vovsetidende m.m. og Søren med hans arbejde med at rottesikre 
vores klubhus + alt det andet han foretager sig som materialeansvarlig. 
Der skal også lyde en stor tak til de lodsejere, der har ladet os bruge 
deres arealer til træning og til sponsorerne til vores klubmesterskaber 
m.m. 
Og en tak skal også lyde til Flemming for at have taget over på Facebook 
efter Henriette. Og for arbejdet med at være konkurrenceansvarlig sam-
men med Anni. Tak til dig også Anni også for at være kantineansvarlig, 
selvom der ikke har været meget gang i kantinesalget i år.  
Du, Steen, skal også have en tak for at være webmaster samtidig med dit 
kæmpe arbejde som kasserer, som du har bestridt i hele klubbens 
levetid. Det er der vist ikke mange klubber, der kan slå!! 
Og der skal lyde en stor tak til resten af bestyrelsen for det arbejde I har 
lagt i DCH Maribo igen i 2022. 
 
Vi har pt. 91 medlemmer, hvoraf 2 er under 25 år og 17 er passive 
medlemmer, hvilket vel egentligt er meget godt gået. Lad os håbe på, at 
den store tilslutning til vores klub fortsætter i mange år fremover.  
 
I 2022 havde vi hele 4 hunde og hundeførere med til DM. Trine, 
Flemming og Signe deltog i Rally og Ramona i Lydighed. Ingen kom op 
på podiet, men alle 4 opnåede at komme med til DM, hvilket vel må siges 
at være rigtig flot i sig selv. Det skal dog bemærkes at Ramona fik en flot 
5.plads og også i 2022 blev Sjællandsmester i B-klassen i Lydighed og vi 
har nu igen 1 A-hund i DCH Maribo. 
 
Sjællandmesterskabet i Rally Lydighed stod DCH Maribo for og alt 
fungerede bare. Der er efterfølgende kommet stor ros til de frivillige og 
arrangørerne fra dommerne. 
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Resultater ved SM 
I Begynder klassen fik Anni Hornhaver m. Laddie en 5. plads 
I Ekspert klassen fik Flemming Møller Nielsen m. Alaska en 3. plads 
I Champion klassen fik Trine Møller Nielsen m. Samson en 2.plads 
I Åben Klasse fik Flemming Møller Nielsen en 4.plads 
Vi fik godt nok ingen Sjællandsmester, men vi viste, at vi var i stand til at 
arrangere et større mesterskab.   
 

Vi har også haft klubmesterskaber i 2022.  I Rally Lydighed blev følgende 
Klubmestre: 
Øvet klasse: Mai Rasmussen m. Shady 
Expert klasse: Flemming Møller Nielsen m. Alaska 
Champion klasse: Trine Møller Nielsen m. Samson 
 

I Lydighed blev følgende klubmestre: 
B-klasse: Trine Møller Nielsen m. Samson 
C-klassen: Pernille Weis Stranddorf m. Smilla 
D-klassen: Signe Rasmussen m. Bambus 
 

Klubmesterskabet i Lydighed blev afholdt sammen med DCH Vestlolland 
igen i år og det skal bemærkes at D-klassen er en uofficiel klasse. 
 

Hunseby Stadion er blevet brugt flittigt i 2022. Desværre har der været 
delte meninger om vilkårene for benyttelsen af Hunseby Stadion, hvilket 
har medført noget uoverensstemmelse mellem instruktørerne og 
bestyrelsen og i bestyrelsen har der også været en del debat om dette. 
Som I måske har læst i en af de udsendte referater, så har vi valgt ikke at 
gå videre med en eventuel hel flytning af vores klub dertil.  
Vi fortsætter dog brug af Hunseby Stadion i 2023, men håber meget på at 
nogle hold også vil bruge vores arealer og lokaler her på Bays vej. 
 

Som I kan se på vores Dagsorden, så er der 3 bestyrelsesmedlemmer på 
valg i år og kun Steen genopstiller. Så jeg håber, at nogle af jer har tænkt 
over om I ønsker at være en del af bestyrelsen for DCH Maribo. 
 

Dette er en kort beretning, men I bliver jo løbende orienteret via vores 
udsendte referater, så der er jo ingen grund til at gentage en masse, 
synes jeg. 
 

Efter evt. debat og forhåbentlig godkendelse af denne beretning 
fortsætter vi lige med uddeling af pokaler, som jo er en del at 
bestyrelsens beretning hvert år.  
 
Bente Jakobsen  
formand 
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Uddeling af pokaler ved GF d. 18.1.2023 
 

 
Ramona, Signe, Trine, Anette og Betina 
 
 
Flidspokalen er skænket af Sparekassen Lolland og 
gives til den hundefører, der har vist størst interesse for 
træningen og været med flest gange. Den gives til Betina 
Staal m. Veronica. Hun har på holdene Spor og Frit Søg 
lært at aflæse og se potentiale i sin hund og formået at 
lære Veronica glæden og lysten gennem læring på 
sporet og glæden ved at samle ting op i Frit Søg. 
Derudover er både Betina og Veronica meget aktive på 
Familiehundeholdet.  
 
Kammeratskabspokalen er skænket af Børgesens 
Dyrehandel og gives til Anette Corfitsen m. Calle pga. 
hun altid er glad og positiv, meget mødestabil og hun er 
god til at inddrage nye hundeførere på 
Familiehundeholdet. Derudover er hun god til at hjælpe 
med at stille ting op og tage ned igen. Hun er med til at 
give et stort sammenhold på Familiehundeholdet, hvor 
hun har deltaget i mange år. 
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Fejderpokalen er skænket af Knud Erik Andreasen 
(tidligere dommer i Lydighedskonkurrencer) og gives til den 
hundefører, der til trods for ihærdigt arbejde med sin hund 
og deltagelse i en del konkurrencer endnu ikke har opnået 
topresultater. Den gives til Signe Rasmussen m. Balder. 
Hun har med deres gode samarbejde på træningsbanen i 
Rally Lydighed kommet over til konkurrencebanen og 
opnåede endda at kvalificere sig til Danmarksmesterskabet.  
 
 
 
Årets konkurrencehund i Lydighed er skænket af 
Børgesens Dyrehandel og gives til den hundefører der i 
årets løb har opnået de bedste resultater. Den gives derfor 
til Ramona m. Bobo. 
 
 
 
Årets konkurrencehund i Rally Lydighed er skænket af 
klubben selv og givestil den hundefører der i årets løb har 
opnået de bedste resultater. Den gives derfor til Trine m. 
Samson.  
 
 
 
 

 

Vovsetidende – fra redaktøren 
Desværre har jeg ikke haft mulighed for at 
udsende Vovsetidende i efteråret 2022 pga. 
problemer med øjnene og efterfølgende en 
brækket arm.  
Her er første udgave efter pausen.  
Der er desværre en del ”materiale” fra sommer/ 
efterår 2022 der ikke har været bragt, ej heller 
bragt i nærværende udgave.  
Vil du/I have bragt noget i kommende udgaver, 
send venligst materialet på mail boh@hotmail.dk  

 
 
 

mailto:boh@hotmail.dk
https://www.google.dk/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjvj4vHqoXaAhXOLlAKHelfDvcQjRx6BAgAEAU&url=https://dyrlaegehusetiholte.dk/brevkasse/voksevaerk-hos-hunde/&psig=AOvVaw1Jcj4O40xSMCTxn_FEH2zA&ust=1521993699905413
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Maribo civile Hundeførerforening    

Referat fra Generalforsamling  

Onsdag d.18.januar 2023 kl. 19.30 

I klubhuset på Baysvej i Maribo 

 

Tilstede: 17 medlemmer incl. Bestyrelsen 
 

1.          Valg af dirigent: Anni Pedersen vælges 
 

2.              Bestyrelsens beretning aflægges af formanden Se Bilag 

Der er debat vedr. støjen på Baysvej og der forslås, at der evt. rettes henvendelse til kommunen 

/Vejdirektoratet vedr. denne problematik. 

                    Og på forespørgsel om det evt. er muligt at få kommunen/Vejdirektoratet    

Til at bekostige noget støjdæmpning, svarer formanden, at dette er der sikkert ikke stor 

sandsynlighed for, da de der længe har været planer om at udvide motervejen. 

På forespørgsel om vi kender tidsperspektivet for dette, fortæller Steen, at det sidste han har 

hørt, er at de først vil gå i gang, når Femernbælt Forbindelsen er færdig. 

                     Bestyrelsen tager disse forespørgsler med til den kommende bestyrelse. 
                       

Der oplyses i beretningen, at der er 91 medlemmer, men Steen meddeler, at der nu er 65 

medlemmer 
 

                    Derefter godkendes bestyrelsens beretning. 
 

 3.                Regnskabsaflæggelse af kassereren Gennemgås og godkendes 
 

 4.                Fastsættelse af kontingent, træningsgebyr for 2024 

       Bestyrelsen foreslår at begge dele forbliver uændret. 

        Forslaget godkendes   

          

5.                Indkomne forslag. Der er ingen forslag indkomne. 
 

6.               Valg af formand (Bente er ikke på valg i år) 
 

7.                Valg af kasserer (Steen genopstiller) Steen genvælges for en 2 årig periode  
 

8.                 Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer   

        Bestyrelsesmedlem for 2 år (Vibeke er ikke på valg) 

       Bestyrelsesmedlem for 2 år (Bo genopstiller ikke) Soffi Bonde vælges for en 2 årig periode 

        Bestyrelsesmedlem for 2 år (Ulla opstiller ikke)  

Da der ikke er nogen der opstiller afholdes en kaffepause med mulighed   for at drøfte dette 

intern. Der er også en debat om muligheden for igen i en periode at få dispensation til en 4 

mands bestyrelse. Dette er der en enkelt protest imod og formand og kasserer giver også 

udtryk for, at det optimale vil være en 5 mands bestyrelse og håber derfor på, at der efter 

kaffepausen er en, der stiller op til bestyrelsesposten. 

        Men efter kaffepausen er der stadig ingen, der ønsker at opstille.  

        Derefter suspenderes Generalforsamlingen og der vil blive indkaldt til  

        Extraordinære Generalforsamling med afholdelse indenfor 3 uger. 
 

 9.                 Valg af bestyrelsessuppleant for 2 årig periode. (Ulla genopstiller)  

                     Kommer på den extraordinære Generalforsamling 

       Valg af bestyrelsessuppleant for 1 årig periode) (tom plads)  

        Kommer på den extraordinære Generalforsamling 
’ 

10.                Valg af revisor for 2-årig periode  

                     Kommer på den extraordinære Generalforsamling 
 

11.               Valg af revisorsuppleant for 2 årig periode  

                    Kommer på den extraordinære generalforsamling 
 

12.                Eventuel 

                     Kommer på den extraordinære Generalforsamling 
 

Bente Jakobsen formand/ referent 
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Maribo civile Hundeførerforening      
Referat fra extraordinær generalforsamling  

Onsdag d. 25.januar 2023 kl. 19.30 

I klubhuset på Bays vej i Maribo 
 

14 medlemmer er tilstede.  

Bente Jakobsen byder velkommen og der gøres opmærksom på, at Dagsordenen  

er de punkter vi ikke kunne færdiggøre på den ordinære Generalforsamling d. 

18.1.23 
 

 1.                   Valg af dirigent: Bettina Staal 
                     

 8.                    Bestyrelsesmedlem for 2 år (Ulla opstiller ikke) : Anni Hornhaver                                                        

                         valgt. 
 

 9.                    Valg af bestyrelsessuppleant for 2 årig periode. (Ulla genopstiller):        

                         Ulla Kophmann valgt. 
 

 10.                    Valg af bestyrelsessuppleant for 1 årig periode) (tom plads):  

                          Stadig tom plads, da ingen opstiller 
 

 11.                   Valg af revisor for 2-årig periode: Bodil Poulsen valgt 
 

 12.                    Valg af revisorsuppleant for 2-årig periode: Marianne Kruse valgt. 
 

 13.                   Eventuel                        

- Der udtrykkes bekymring over, der ikke kommer nogle nye input til instruktører og alm. 

medlemmer. Det ville være godt med nogle korte kurser for alle. Der bør ikke være focus 

på om et kursus giver overskud, men at det ”bare” går i NUL. 

- Bestyrelsen opfordres til at kigge på konkurrencekalenderen, når der skal fastsættes dato 

for f.eks. en arbejdsdag i klubben. 

- Det er vigtigt med sociale arrangementer i klubben og ærgerligt at disse aflyses pga. for 

få tilmeldinger. Der foreslås, at der evt. nedsættes et aktivitetsudvalg til at lave sociale 

arrangementer 

- Debat om at der i en længere periode ikke har været nogen god stemning i klubben 

- Der gives udtryk for at det ikke er en god ide kun at give vigtige meddelelser via 

bestyrelsesreferaterne. Forslag om evt. at udsende et Nyhedsbrev. 

- Forslag om at der laves arrangementer også med hunde og der opfordres til at så mange 

som muligt melder sig til Maxi Zoo’s Valentinsgåtur d. 12.2.kl.11 fra Nakskov af.  

- Forslag om at nye medlemmer får en Introfolder 

-  Bestyrelsen savner input fra andre medlemmer. 

-  Debat om at Konkurrencefolkene føler at det ikke er velset at tale konkurrencer. Det 

kommet frem, at dette er af ældre dato og nuværende bestyrelse vil rigtig gerne støtte op 

omkring konkurrencefolkene og synes, at det er rigtig flot, at hele 4 hundeførere og hunde 

i år var udtaget til DM. 

- Fra deltagerne ved DM udtrykkes et ønske om, at Klubben søger Danmarksselskabet om 

en fane, så det bliver tydeliggjort at DCH Maribo er tilstede.  

- Et ønske om at Agility fortsætter og Joan Jakobsen melder sig som instruktør i dette, nu 

hvor Bo Hansen ikke pt. er i stand til dette.  Anni Hornhaver melder sig til at hjælpe til. 

Måske kan Susan Hemmingsen igen komme og give råd og vejledning til Joan og Anni.  

- Debat om tidligere afholdte For Sjov Dage, fælletræningen om vinteren om søndagen og 

Julemærkemarchen. Det bemærkes at disse initiativer ikke kom fra bestyrelsen af, men fra 

almene medlemmer og nogle instruktører. 

-  Måske dør ideer, fordi man er lidt bange for at komme til at stå alene med ens ide??  

- Alle disse ideer/kommentarer tager bestyrelsen til efterretning og vil arbejde med det i 

den nyvalgte bestyrelse. 

- 300 kr. bliver indsamlet til Dyrefondet. 

 

                                                              Referent Bente Jakobsen 
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Hold forår 2023 
 

Hvalpemotivation 2-6 mdr. v/Flemming 
Træningsdage på tirsdage – opstart 28. februar 
 
Familiehundetræning v/Bodil  

Tirsdage – opstart er 11. april kl. 18.30 

(holdet er fyldt op) 
  

Rally 1 - begyndere/let øvet v/Trine og 
Flemming 
Rally 2 - øvede v/Trine  
(der trænes pt. indendørs) 
Opstart og træningsdage udendørs er pt. ikke planlagt 
 
Nose work for fortsættelse v/Anni 
Der trænes pt. indendørs 
 

Nose work for øvede v/Jette 
Der trænes pt. indendørs 
 
Agility for sjov v/Joan Jakobsen 
Onsdage kl. 17.45 med opstart 19. april  
 

Hold v/Marianne 
Er pt. ikke afklaret 
 
Tilmelding til hold sker på hjemmesiden: 
Der bliver sendt SMS besked ud når der er lagt nye hold op.  
På nogle hold bliver tidligere holddeltager tilbud en plads (normalt skal 
der svares enden 72 timer, hvis pladsen ønskes benyttet) 
Hold kan tilsyneladende være fyldt op – det kan være en god ide at sætte 
sig selv på venteliste, hvis man ønsker at være med på holdet – der kan 
være nogle der spring fra.  
Andre hold har tilmelding efter først til mølle princip. 
 
Kursushold: 
Følg med på hjemmesiden, Facebook m.m. 
Gå også ind på hjemmesiden DCH Maribo, vælg ”tilmelding/hold” og tryk 
på ”tilmeld dig her”, så kommer der informationer frem, hvad der er lagt 
op. 
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Grundkontingent: 575 kr. pr. år.  
(410 kr. heraf betales til hovedforening) 

”rullende” grundkontingent 

(gældende 12 mdr. fra indmeldelse - betalingsdato) 

 

Kursushold: 250 kr. pr. hold 
(hvis andet ikke er angivet) 

 

 

MCH – brug af banen 
Er du medlem af DCH Maribo, må du benytte baneanlægget iht. de 

regler, du kan læse på opslaget i vinduer på klubhuset.  
 

 
 

  
OBS: Man skal have kontrol over egen hund(e) og om nødv. tage 

hund(ene) i snor. 
 

 

 

 



13 
 

 

Skilt på lågen. 

 
Træk skiltet ud hvis du har løse hunde på pladsen – så ved andre der 

kommer til pladsen det. 

 

HUSK AT HÆNGE KÆDERNE VED HUNDE PARKERINGEN OP 
EFTER BRUG OG HUSK AT SÆTTE BÆNKESÆT OG DIVERSE 
SPRING PÅ PLADS NÅR DE ER FLYTTET UD PÅ BANEN - 
DETTE AF HENSYN TIL GRÆSSLÅNINGEN !! 

 

Stofmærker til salg 

Klubben har nogle stofmærker Ø100 mm til 

påsyning (evt. pålimning) til salg. 

Mærker kan købes til 30 kr. stykket – betaling 

på mobilepay 546644 (mrk. stofmærke) eller 

kontant. 

Kontakt Bo Hansen mobil 29 21 50 63 eller 

boh@hotmail.dk  

 
 

Træneruddannelse i DCH 
 

Vores instruktør Flemming er blevet færdig med sin 

overbygning i Rally       Stort tillykke til ham.  
 

Rally er en anderledes hundetrænings form hvor 

samarbejde og kontakten mellem hund og fører 

vægtes højt. Rally er en sjov og meget populær 

hundesport, bl.a. fordi det er en træningsform, der 

består af en fin blanding af lydighed, agility 

(gennemløb af en fastlagt bane med kombinationer 

af forskellige forhindringer) og almindelige 

hundekunster.  

mailto:boh@hotmail.dk
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Valentins gåtur fra Maxi Zoo, Nakskov  
Søndag d. 12. februar kl. 11.  

Der var kun deltagelse fra Maribo DCH på selve dagen. Heldigvis var der 

god tilslutning fra vores klub. 11 deltagere med 12 hunde. 

Vejret var fint på dagen, så alle nød turen rundt. Turen blev afsluttet med 

kaffe/the og småkager i butikken.  

Tak til vores 2 turguider fra Maxi Zoo. 
 

 
 

    
 

   
 

 



15 
 

 

 
 

   
Rosa (Vibekes nye hvalp) blev kørt rundt af Bettina en stor del af vejen. 

Desværre kunne Vibeke ikke selv klare hele turen. 
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DM i Haslev d. 24-25 september 2022 
Fotos er taget søndag d. 25. september. 
 

 

 
Området med rallybane – Alaska/Flemming er ”på” 
 

    
Rally - Flemming med Alaska 
 

    
Rally - Signe med Balder 
 

   
Rally – Trine og Samson 
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Rally – Trine og Samson.              Anni. P. var tidtager på dagen 
 

 

Lydighed kl. B – Ramona og Bobo på spor 
 

  
Lydighed kl. B – Ramona og Bobo – stå og sit ved skovstykke 

 

 

Indmarch ved afslutning – Ramona og Bobo 
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Afslutning samt præmieoverrækkelse 
 

 
Signe/Balder, Flemming/Alaska, Trine/Samson og Ramona/Bobo 
 

 Ramona/Bobo
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Klikkerkursus d. 29. oktober 2022 i klubben 
v/kredsinstruktør Tina Nielsen (for klubbens instruktører m.fl.) 
 

 
De første 2 timer var med terori og den sidste time var praktik med  

egne hunde. 
 

   
Lise Lotte/Maddie   Mai/Balder           Vibeke/Vicki 
 

  
Flemming/Alaska Marianne/Aiio 
 

   
Tina instruere - Bodil/Tinka øver placering på ”place board” 
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Lise Lotte/Maddie           Trine/Samson         Ulla/Charlie 

 

 

 

 

 

 

 

Hvalpehold efterår 2022 
Bytur med træner Flemming M. Nielsen 
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Køb hundemad (Oliver´s) gennem klubben   
 

Alle typer hundefoder kan skaffes, se Oliver´s hjemmeside. 

Vibeke får foder hjem ca. hver 3. mdr. 
 

 
Kontakt 

Vibeke Strange 

Skibevej 17 

4930 Maribo 

Tlf. 53 60 36 92 
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Bladinformation: 
Vovsetidende udsendes februar, maj, oktober og december evt. suppleret 

med ekstra numre af klubbladet, hvis der er behov for det.  

Jeg håber på, at I vil hjælpe mig med noget stof til bladet incl. nogle fotos. 

Send tekst/fotos til min mail boh@hotmail.dk  

Hvis nogle støder på sjove artikler e.lign. - ting der kunne have interesse 

for andre i klubben, så sendt oplysninger til mig.  

 

 

Hilsen 

Bo Hansen tlf. 29 21 50 63 

 

Materiale til klubblade skal være mig i henne 

senest d. 20. i måneden før bladet skal 

udkomme – ellers kontakt mig lige. 

 

 
 
 
 
 

 

OBS: jeg tager fotos ved diverse arrangementer og trænings timer – 
udvalgte fotos vil blive bragt i bladet som også er tilgængelig på vores 
hjemmeside. 
Kontakt mig venligst hvis foto af dig og din hund ikke må bruges i 
nærværende forum. 

 

Se desuden på Maribo DcH´s hjemmesiden – 

her kan du bl.a. følge med i, om der er oprettet 

træningshold og kursushold. 

Dch Bladet – Danmarks civile 

Hundeførerforening - udgives ca. 6 gange om 

året. Bladet kan frit afhentes i klubhuset. 

Bladene er placeret på et bord. Kan også læses 

på DCH´s hjemmeside. 

Blade er nu også placeret i tidsskiftholdere på 

toilet, så de er tilgængelige når klubhus er aflåst  

mailto:boh@hotmail.dk

